

# 企业简介

## BRIEF INTRODUCTION



凯麒斯是一家集技术研发、产品设计、生产制造、售前售后服务为一体的专业提供食品饮料生产线整线工程“一站式服务”的现代化企业。世纪初我公司成立，经过几年的迅速发展，目前公司旗下全资企业有：凯麒斯智能装备有限公司、泗阳驰达进出口贸易有限公司、廊坊市凯麒斯包装机械有限公司。其中凯麒斯智能装备有限公司，地处于有着悠久人文历史及宜居生产环境的韵味十足城市—中国·泗阳。公司所在的江苏泗阳经济开发区是处于中国具有经济活力的长三角经济圈和淮海经济圈的交叉辐射区的国家级园区，现代化综合交通运输体系纵横交错，“公、铁、水、空”四通汇流，通达天下。凯麒斯智能装备有限公司致力于液体包装智能装备的设计研发与制造，公司在江苏泗阳开发区拥有近八万平米的生产基地，现代化的厂区设有技术研发中心、实验检测中心、生产加工车间、装配组装车间、仓储物流中心、办公楼、生活区等，区域划分合理，配套设施一应俱全，为液体智能包装设备的设计、研发、制造、服务提供可靠的保障。

公司业务范围：公司业务主要涵盖中性饮料、酸性饮料、含汽饮料、酒、水、油、罐头食品、调味品、药品等设备以及相关配套设备，我公司还为广大客户提供外包装物外形设计、饮料产品配方、饮料工厂厂房设计及饮料工艺流程设计与咨询等一站式专业服务。目前公司主要提供易拉罐【罐头】食品饮料生产线、玻璃瓶生产线、PET无菌冷灌装生产线、PET水/饮料生产线的设计、安装、调试与售后服务。主要产品包括：水处理系统，前期调配系统，易拉罐/罐头生产整线相关设备（主要包括全自动卸垛机、灌装封口机、全自动装笼卸笼机、机器人码垛机、全自动装箱机等）、玻璃瓶饮料生产线相关设备、PET无菌冷灌装生产线相关设备等。

公司人力资源及管理水平：凯麒斯拥有一支高品质、高学历、高素质，极富团队精神和创新精神的员工队伍。公司整体现有员工二百余人，其中专业技术人员50余人。公司目前主要设有财务部、人事行政部、营销中心、总工程师、生产运营中心、灌装事业部、后包事业部、工程中心等部门。相关岗位人员具有丰富的机械行业设计、生产加工及组装经验。同时公司提升综合管理水平，公司通过了ISO9001-2015质量管理体系认证，公司产品通过欧盟CE认证，并实施ERP管理系统及CRM管理系统，具有完备的管理体系，为产品质量提供保障。

公司设计研发实力：凯麒斯设计团队全部采用CAD、CAXA、SOLIDWORKS设计绘图软件，并应用三维绘图软件进行产品研发设计，技术人员全部为大专及以上学历人员，均有着多年的机械及整线工程设计经验，经过不断努力及研发创新，目前公司的产品技术水平处于同行业领先水平，研发制作并成熟定型的产品有百余种。公司相关产品的市场占有率已遥遥领先。目前公司已有十几项产品获得国家专利证书。同时，公司长期聘请河北科技大学、河北大学、北京工业大学的资深专家为公司顾问，指导公司在食品饮料包装生产线设备方面的研发、设计，并与河北科技师范学院建立“产”“学”“研”合作关系，为公司长远发展奠定了坚实的基础。

资质荣誉及销售业绩情况：公司经过多年的发展，目前已成为中国食品和包装机械工业协会、中国轻工机械协会、中国饮料工业协会、中国罐头工业协会会员单位。公司产品销往全国各地及国际市场，至今公司已为福建达利集团、福建公元集团、厦门银鹭集团、海南椰牛集团、海南椰树集团（东阿工厂）、燕京啤酒、青岛啤酒、珠江啤酒、今麦郎饮品、安徽扬子集团、安徽同福碗粥、天立独流老醋、云南澳地澳、云南磨浆农业、贵州赫之林、涪陵榨菜集团、云南铭成集团、江苏上首、河北君邦、图们江制药、惠州市耶利亚、森浩新农业集团、非洲ANXIN、菲律宾MEGA集团、土库曼斯坦NULI集团等众多为食品饮料生产厂家提供了优质的设备和完善的服务。

面对全球食品饮料整线生产行业的巨大机遇，凯麒斯人践行着“正直诚信、尊重他人、全心服务、渴望成功”的企业宗旨，怀着做中国食品饮料智能包装机械的梦想，致力于为食品饮料工厂提供全面地解决方案和服务，为客户创造更大价值。

Integrating technical research and development, product design, manufacturing, before and after-sales services, SUNRISE is a modern enterprise specialized in one-stop service and offering whole-line projects of beverage production lines. Established at the beginning of this century, after several years of development, SUNRISE now is with below exclusively-invested enterprise: Sunrise intelligent packing equipment co., Ltd. Siyang Chida Import and Export Trading Co., Ltd. and Sunrise packing machinery co., Ltd. Sunrise intelligent packing equipment Co., Ltd. is located in Siyang City, which is with long humanity history and livable environment. Jiangsu Siyang economic development zone is located in the national level park between the Yangtze River Delta area which is with most economic vitality area in China and East Huaihai Economic Zone. With modern comprehensive transportation system. Road, railway, sea transportation and air transportation. Sunrise intelligent packing equipment co., Ltd. Specialized in the design, research and development as well as manufacturing of the intelligent equipment in liquid packing. With nearly 80000 square meters production base in Jiangsu Siyang development zone. There are technology research and development center, test detection center, processing workshop, assembly shop, warehouse logistics center, office building and living quarters. With rational zoning division and complete supporting facilities, which provide reliable guarantee for the design, research and development, manufacturing and service of liquid intelligent packing equipment.

Our business scope: Our business mainly covers equipment and auxiliary equipment for neutral beverages, acidic beverages, effervescent beverages, wine, water, oil, canned food, condiments, medicines, etc. Our company also provides you with package shape design, beverage product formula, beverage plant design, beverage process flow design and consultation and other one-stop professional services. In addition, our company is also an enterprise specialized in design, installation, commissioning and after-sales service of pop can beverages, glass bottle production line, PET aseptic filling line, PET water/beverage production line. Our current products mainly include: water treatment system, front dispensing systems, can beverage/food production lines equipment (mainly including automatic depalletizer, filling and sealing machines, automatic cage loading and unloading machines, robot palletizers, automatic case packers, etc.), glass bottle beverage production line equipment, PET aseptic production line equipment.

Our human resources and management level: SUNRISE has a high-quality, highly educated, well-trained team who are full of the team spirit and innovation spirit. Now we have more than 200 employees including 50 professional technicians. We have Financial Management Department, Personnel Administration Department, Marketing Center, Chief Engineer Office, Production Operation Center, Filling Business Department, End-packaging Business Department, Engineering Center etc. The personnel at relevant posts have rich experience in design, production, processing and assembly in the machinery industry. Meanwhile, our company is endlessly improving our comprehensive management level. We have been certified to the ISO9001-2015 quality management system, CE certificate and implemented the ERP management system and CRM management system. Through our perfect management systems, we provide guarantee for product quality.

Our research, development and design strength: SUNRISE design team use such design and drawing software as CAD, CAXA, SOLIDWORKS, and apply three-dimensional drawing software for product research, development and design. All technicians are graduates from college and above, who have many years of experience in the design of machinery and whole-line projects. Through endless efforts and research and innovation, the technical level of our products is now at the leading position in the industry. We have researched, developed and manufactured dozens of products with mature technologies. The market share of relevant products is far ahead. Now we have applied for national patents for more than ten products. In addition, we invite senior experts from Hebei University of Science and Technology, Hebei University and Beijing University of Technology to act as consultants of our company in guiding research, development and design of our food packaging production line equipment. We have also established a "production", "learning" and "research" cooperation relationship with Hebei Normal University of Science and Technology, laying a solid foundation for the long-term development of our company.

Our processing ability: After years of development, Sunrise now has Siyang production base and Langfang production base, realize expansion of producing capacity and meet the requirement from north and south regional customers. Our production capacity can up to 90-120 sets per year, 30-40 can, glass bottle, PET whole production line, 5-10 aseptic production line. We have rivet welding workshop, mechanical machining workshop and finished product assembly workshop, etc. We have tens of machining equipment such as CNC machining center, hydraulic bending machines, steel plateshear, CNC wire-cut machine, metal band sawing machine, boring mill, lathe, milling machine, grinder, etc.

Certificate and sales reference: With several years of development, Sunrise now is the member of China food and Packaging Machinery Industry Association, China Light Industry Machinery Organization, China Beverage Industry Association and China Canned Food Industry Association. Our products have been sold to domestic and abroad market. Our customers include Dali foods group, Fujian Gongyuan group, Xiamen Yinlu group, Hainan Yeniu group, Hainan Yeshu group, Yanjing beer, Tsing tao beer, Zhujiang beer, Jinmailang, Yangzi group, Tongfu, Tianli duli vinegar, Yunnan Aodia, Yunnan Mojiang, Guizhou Hezhilin, Fuling Zhacai, Yunnan Mingcheng, Jiangsu Shangshou, Hebei Junbang, Tumenjiang Harmaceutical, Huizhou Yeliya, Senhao Xin Agricultural group, Africa ANXIN, Philippines MEGA, Turkmenistan NULI group, etc.

Faced with tremendous opportunities in the global food and beverage whole-line production industry, by practicing the enterprise principle of "integrity and honesty, respecting others, wholehearted service, and eager to succeed", and cherishing the hope of producing China's best intelligent (liquid) food and beverage packaging machinery, SUNRISE personnel are devoted to providing the most comprehensive solutions and services for liquid food and beverage factories and creating the greatest value for customers.



# 生产车间与装备

## PRODUCTION WORKSHOP AND EQUIPMENT



司生产加工实力：公司通过不断发展，现建有泗阳生产基地及廊坊生产基地，实现产能再扩大，全面满足南北区域客户需求，产能可达年产主要智能装备设备90-120台（套），易拉罐、玻璃瓶、PET整线30-40条，无菌生产线5-10条。公司建有铆焊下料车间、机加工车间和成品组装车间等多个生产车间，拥有数控加工中心、液压折弯机、剪板机、数控线切割机、金属带锯床、镗床、车床、铣床、磨床等加工设备几十台。

Our processing ability: After years of development, Sunrise now has Siyang production base and Langfang production base, realize expansion of producing capacity and meet the requirement from north and south regional customers. Our production capacity can upto 90-120 sets per year. 30-40 can, glass bottle, PET whole production line, 5-10 aseptic production line. We have rivet welding workshop, mechanical machining workshop and finished product assembly workshop, etc. We have tens of machining equipment such as CNC machining center, hydraulic bending machines, steel plate shearer, CNC wire-cut machine, metal band sawing machine, boring mill, lathe, milling machine, grinder, etc.



工欲善其事，必先利其器  
严格遵守“精控过程，持续改进”的品质方针  
Sharp tools make good work.

Strictly following the quality policy of “strict process control and continuous improvement”